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MUDr. Hurčíková: 

Podnet sa týka bankomatov v meste. V určitých dňoch sú obsadené 2 – 3 hodiny, nie je možné 

vybrať finančnú hotovosť na žiadnom bankomate. Ja som fakt prešla mesto, lebo som mala 

pracovné voľno a v určitých hodinách tam fakt stáli desiatky, desiatky ľudí a nebolo možné 

vybrať hotovosť ľuďmi a naozaj bolo to nepríjemné pre niektorých. Čiže nejaké riešenie 

nájsť, či už cez sociálnu poisťovňu, úrad práce apelovať na zriadenie bankomatu bližšie 

k bydlisku, alebo nájsť nejaké iné riešenia.  
 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka bankomatov, túto situáciu sme riešili aj za prítomnosti pána riaditeľa okresného 

oddelenia PZ, na rokovaní bol prítomný aj krajský riaditeľ PZ. Hovorili sme o návrhu, aby sa 

časť bankomatov, niektorých bankových inštitúcií presunula bližšie k rómskej osade, keďže 

tak, ako si hovorila pani poslankyňa, sú nárazové dní kedy sú obsadené a ten systém, ktorý 

dnes je nastavený, že momentálne dávky prichádzajú aj formou účtov, tzn. len elektronicky 

a potom si ich následne vyberajú v bankomatoch, tak bola aj prosba zo strany mesta, 

požiadavka, aby sa pracovalo na tom, aby sa takéto bankomaty zriadili. Zo začiatku tá snaha 

bola taká, že sa vyrokuje osadenie niekoľkých bankomatov. Mesto dalo aj priestor, vyčlenilo 

aj priestor, ktorý bol posúdený, odobrený, po technickej stránke aj odsúhlasený, ale nakoniec 

na základe vyjadrenia aj z ústredia krajského riaditeľstva PZ aj priamo od pána riaditeľa 

okresného riaditeľstva, bola nám oznámené, že bankové inštitúcie nezriadia tieto bankomaty. 

Dôvody nešpecifikovali, ale jednoducho povedali, že nezriadia a práve tu, často pri 

rokovaniach s nimi nabádame k tomu, aby v prípade tých nárazových dní nejakým spôsobom 

zaviedli reguláciu a dohľad, pretože tam na chvíľku zaspali tieto inštitúcie. So začiatku sme 

dozor a vykonávanie nejakého dohľadu vykonávali v uliciach mesta my, ako mestská polícia, 

ale v skutočnosti to, čo sa deje priamo na majetku, tzn. pri bankomatoch alebo bankových 

inštitúciách, to by mala byť kompetencia ich, ich bezpečnostných zložiek a hlavne zaviesť 

nejaký regulovaný režim tak, aby sa k tejto službe mohol dostať každý. Momentálne mesto je 

iniciatívne v tejto veci, je snahou aby sa to riešilo systémovo do budúcnosti, uvidíme aké 

budú ďalšie výsledky rokovaní. Venovali sme sa tomu niekoľko mesiacov, bol tu vyvinutý 

tlak a to chcem zase odobriť aj zo strany okresného riaditeľstva lebo boli maximálne 

nápomocní, ale konečné resumé po prerokovaní, zvážení bankových inštitúcií bolo, že nie.  

 

 


